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Dagsorden. 
 
P.1 Godkendelse af dagsorden 
P.2 Info fra formand siden sidst. 
 
P.3 Orientering: 
       Driftnord- info/snak bestyrelse- kun via formanden. 
       Aktivitetsudvalg – Covid 19. 
       Legepladsudvalg- status vedr. legepladser. 
 
P.4 Budget: 
       Regnskab. 
       Ændringer til kommende budget. 
       Ønsker til kommende budget – Trapez tage på Lathyrusvej. 
                                                          Hækkene på Primulavej og Lathyrusvej- udskiftes ? 
 
P.5 Drøftelser: 
       Referater fra bestyrelsesmøder på Mosenyt.dk. 
       Isolering af lofter. 
 
P.6 Beslutninger. 
 
P.7 Evt : 
       Næste møde. 
       Punkter til næste dagsorden. 
       Godkendelse af det færdige referat. 
 
Formanden bød velkommen. 
 
P.1 Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt. 
 
P.2 Info fra formanden. 
Kredsvalgsmøde d. 29-9-2020, deltager der 3 fra bestyrelsen. 
 
P.3 Orientering. 
Anders Rasmussen, (inspektør) har deltaget i bestyrelsesmødet i en times tid. 



Driftnord: Der vil blive klippet hække 1.okt. 
                   Kommunikation mellem drifnord og bestyrelsen sker kun gennem formanden, og det 
                   gælder også fra bestyrelsen til driftnord, her er det også formanden som kommunikerer 
                   videre til driftnord. 
 
Aktivitetsudvalg: Her er vi lige pt udfordret ang. corona. Evt lave en pose med græskar, så man 
kan lave det derhjemme. Bestyrelsen vil få pakket poser dagen før og det bliver først til mølle. 
Nærmere besked kommer ud på skrift når vi nærmer os d. 31-10-20. 
 
Legepladsudvalg:Har fået indhentet forslag og oversigt fra Lekolar og Kompan ang. legepladserne 
på Lathyrusvej og Primulavej. Vi arbejder videre med ideer. 
 
P.4 Budget: 
Regnskab. 
Anders Rasmussen (inspektør) fik sammen med vores kassér en gennemgang ang. fordelingsnøgler 
og gennemgået, vendt budget 20/21, som løber fra d. 1-7-20 til 30-6-21. 
 
Ændringer til kommende budget: 
Ændringer skrev vi om i sidste referat. 
 
Ønsker til kommende budget: 
Trapez tagene på Lathyrusvej er slidte og knækker meget lidt, der er utætheder. 
Hækkene på Primulavej er blevet skiftet nogle steder, men der skal ske en udskiftning, så det bliver 
en voksende hæk. Det er vigtigt at jorden bliver klargjort til en ny beplantning. 
 

 
P.5 Drøftelser: 
Referat fra bestyrelsemøder. 
Fremadrettet så vil referaterne også blive lagt ind på Mosenyt.dk. 
 
Isolering af lofter. 
Der er sendt en ny skrivelse ud til beboerne på Lathyrusvej og Primulavej, ang. tømning af lofter og 
containere. Denne gang har bestyrelsen været inde over. 
 
 
 
 
 
 
 
P.6 Beslutninger: 
Ingen. 
 
P.7 Evt: 
Næste bestyrelsesmøde er d. 19-10-2020 kl 16.30 
Punkter til næste møde: opgradering af ordensregelment for afd. B. 

Trapeztagenes tilstand efterses og der ligges en plan derefter, på nuværende tidspunkt 
skiftes utætte trapezplader løbende.  
ANRA  

Det er rigtig fint, jeg laver et skriv på Annette henvendelse vedr. underskriftindsamlinger.  
ANRA 



 
 
 
 
 
 
Referat godkendt af de øvrige bestyrelsesmedlemmer. 
 
Referent: Dorte Lauk    
 
 

 
Ok, bestyrelse fremsender ønsker vedr. ændringer til afdelingens ordensreglement. 
ANRA 


